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Pisemna informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Mroczy o działalności Rady w 

okresie międzysesyjnym, o zgłoszonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz postulatach 

mieszkańców tj. za okres  20.03.2025r. do 15.04.2025r. 

  

1. W w/w terminie realizowałam, przy współudziale Wiceprzewodniczących oraz wsparciu 

Państwa Radnych Rady Miejskiej zadania i obowiązki wynikające z Ustawy o 

samorządzie gminnym oraz zawarte w Statucie Gminy Mrocza. W ramach powyższych 

zadań i obowiązków były to m.in. następujące przedsięwzięcia: 

1) dnia 20 marca 2025r. w  Hali Widowiskowo-Sportowej w Mroczy odbyło się 

Zebranie Mieszkańców Osiedla „Jedynka” w którym uczestniczyła 

Wiceprzewodnicząca Lidia Skiba i Radny Krzysztof Rotkiewicz; 

2) dnia 21 marca 2025r. odbyło się zebranie mieszkańców Osiedla Młodych w mieście 

Mrocza w którym uczestniczyli Radni Rady Miejskiej: Patrycja Gill, Wioletta Wika-

Lewandowska, Arkadiusz Lange i Krzysztof Rotkiewicz; 

3) w dniu 25 marca br. w Świetlicy Wiejskiej w Drzewianowie odbyło się Zebranie 

Wiejskie Sołectwa Drzewianowo w którym uczestniczył Radny Grzegorz Biliński; 

4) w dniu 25 marca 2025 roku odbyły się posiedzenia komisji przed planowaną sesją 

Rady Miejskiej; 

5) W dniu 26 marca 2025r. w Sali im. Burmistrza Seweryna Ciążyńskiego Urzędu 

Miasta i Gminy w Mroczy uczestniczyłam w wyjazdowej XI Sesja Rady Powiatu 

Nakielskiego; 

6) w dniu 27 marca 2025 roku odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Jeziorki 

Zabartowskie w którym uczestniczył Radny Rady Miejskiej w Mroczy Krzysztof 

Leper; 

7) 28 marca 2025 roku wspólnie z Radnymi uczestniczyliśmy w XIV Sesji Rady 

Miejskiej; 

8) dnia 4 kwietnia 2025r. podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; 

 

9) w dniu 4 kwietnia 2025r. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Wiele w którym 

uczestniczyli Radni Rady Miejskiej w Mroczy Arkadiusz Lange, Sebastian 

Sobieszczyk, Krzysztof Rotkiewicz i Marek Wenerski; 

10) dnia 9 kwietnia 2025r. podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; 
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11) W dniu 9 kwietnia 2025r. w świetlicy wiejskiej w Rościminie odbyło się zebranie 

wiejskie w którym uczestniczyli Radni RM Krzysztof Leper, Sebastian Sobieszczyk, 

Krzysztof Rotkiewicz i Arkadiusz Lange; 

12) 10 kwietnia 2025 roku na Cmentarzu Parafialnym w Mroczy odbyły się uroczyste 

obchody 85. Rocznicy Zbrodni Katyńskiej oraz 15. Rocznica Katastrofy Smoleńskiej 

w których uczestniczyli Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mroczy Tomasz 

Tarnolicki oraz Radny Sebastian Sobieszczyk; 

13) dnia 13 kwietnia 2025 roku odbyło się tradycyjne Śniadanie Wielkanocne 2025r. w 

którym uczestniczyli Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mroczy Tomasz 

Tarnolicki oraz Radni Rady Miejskiej Sebastian Sobieszczyk, Krzysztof Rotkiewicz, 

Arkadiusz Lange, Patrycja Gill i Marek Wenerski; 

14) dnia 15 kwietnia 2025r. podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; 

2. W przedstawionym okresie do Rady Miejskiej nie wpłynęło żadne zapytanie oraz 

postulat mieszkańców. Wpłynęła jedna interpelacja złożona przez Radną Wiolettę Wika-

Lewandowską na którą została udzielona odpowiedz przez Zastępcę Burmistrza Miasta i 

Gminy Mrocza Renatę Jesionowska-Zawieja. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Mroczy 

Magdalena Musiał-Resler 

Mrocza, 15.04.2025r. 


